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ELŐLAP 

 
Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 

12. számú 
JEGYZŐKÖNYVE 

 
Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. november 2-án, Nógrádon      
                        megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Ülés helye: Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak: Varga Richárd polgármester 
    
  5 fő képviselő:  Ciuleacné Drajkó Adrienn, Karcag Sándorné, Kovács Ágnes,  

   Piroska János,  Szórágy Gyuláné 
Árpásné Schlenk Judit jegyző 

            Kállai-Rácz Andrea pályázati referens 
            Kathi Róbert műszaki ellenőr                             

Napirend: 
 

1. Pályázatokról tájékoztatás 
Előadó: Kállai-Rácz Andrea pályázati referens 
              Kathi Róbert műszaki ellenőr 
- Illegális hulladéklerakó pályázat 
- Óvodai pályázat elszámolása 

 
2. Hulladékgazdálkodási szerződés 

Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

3. Pfaff János kártérítési beadványa 
Előadó: Varga Richárd polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

4. Iskolai sportpark kialakításának költségei 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

5. Kulturális foglalkoztatásról tájékoztatás 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

6. Kézműves vásár miatt rendezvényterv módosítása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

7. Faültetésről tájékoztatás, Virágos porta verseny díjazása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

8. Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

9. Egyebek 
Idősek támogatása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 
 

Napirend utáni hozzászólások 
Hozott határozat volt: 99/2020.(XI.2.) - 108/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
Hozott rendelet nem volt  
Zárt ülés nem volt.  
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Nógrád Község Önkormányzata Képviselő-testületének 
12. számú 

JEGYZŐKÖNYVE 
 
 

Készült: Nógrád Község Képviselő-testületének 2020. november 2-án, Nógrádon      
                        megtartott rendkívüli üléséről. 
 
Ülés helye: Községháza Nógrád 
 
Jelen vannak: Varga Richárd polgármester 
    
  5 fő képviselő:  Ciuleacné Drajkó Adrienn, Karcag Sándorné, Kovács Ágnes,  

   Piroska János, Szórágy Gyuláné 
 

Árpásné Schlenk Judit jegyző 
 

Meghívott vendégek: Kállai-Rácz Andrea pályázati referens 
                        Kathi Róbert műszaki ellenőr 

    
 
Varga Richárd polgármester üdvözölte a jegyzőt, és a megjelent képviselőket és a meghívott 
vendégeket. A jelenléti ív alapján megállapította, hogy az ülés határozatképes, így azt 17 óra 05 perckor 
megnyitotta. Tájékoztatta a jelenlévőket, hogy a rendkívüli ülést az új hulladékgazdálkodási szerződés 
elfogadása, pályázati tájékoztatás, kártérítési beadvány, iskolai sportpark kialakítása, kulturális 
foglalkoztatási tájékoztatás, rendezvényterv módosítás, faültetési tájékoztatás és közmeghallgatás 
időpontjának meghatározása miatt kellett összehívni. A polgármester ezután javaslatot tett a napirendi 
pontok megtárgyalására. 
Az ismertetett napirendi pontok megtárgyalásával a testület egyhangúlag egyetértett.  
A polgármester javaslatot tett két jegyzőkönyv hitelesítőre Kovács Ágnes és Piroska János képviselők 
személyében. A javasolt személyeket kérdésre a testület egyhangúlag elfogadta. 
 
Napirend: 
 

1. Pályázatokról tájékoztatás 
Előadó: Kállai-Rácz Andrea pályázati referens 
              Kati Róbert műszaki ellenőr 
- Illegális hulladéklerakó pályázat 
- Óvodai pályázat elszámolása 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ma kaptam egy nagyon jó hírt, a Magyar Falu Program keretében benyújtott pályázatunk, amiben az 
óvodai tornaszoba kialakítására pályáztunk, nyert. Úgyhogy lesz harmadik csoportszobánk, és lesz 
tornatermünk is. Átadom a szót pályázati referensünknek, Andreának, aki még két pályázattal 
kapcsolatban ad tájékoztatást. 
 
Kállai-Rácz Andrea pályázati referens: 
Illegális hulladéklerakók felszámolására lehet pályázatot benyújtani november 5-ig, kizárólag 
önkormányzati területekre. Maximum 3 M forintra lehet pályázni, ez lakosságarányosan van 
megállapítva. A megvalósítási időszak 2021. február vége. Eszközökre lehet pályázni, szolgáltatásokat 
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lehet igénybe venni, illetve bele kell foglalni a pályázatba az illegális hulladék megelőzését is (kamera, 
vagy tábla elhelyezése stb.) 
 
Ezután információk hangzottak el a pályázat részleteiről. 
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Melyek az érintett területek? 
 
Varga Richárd polgármester: 
Mikszáth utca Tulipán utca találkozása, lőtér felé vezető út, Béke térnél van egy zöldhulladék lerakat, 
valamint a régi gázcseretelep melletti terület.  
 
A testület a pályázat benyújtásával kapcsolatban 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással a 
következő határozatot hozta: 
 

99/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete pályázatot kíván benyújtani 
a Belügyminisztérium által települési önkormányzatok számára kiírt illegális 
hulladéklerakók felszámolásának támogatására. 
A pályázat megvalósítása során a Nógrád 069/107, 610, 0329, 086, 857/1, 401 
helyrajzi számú ingatlanokon elhelyezett illegális hulladákot kívánja elszállítani és 
ártalmatlanítani. 
A támogatás maximális összege 3.000.000,- Ft a támogatás intenzitása 100%. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a pályázat benyújtásáról intézkedjen. 

 
Határidő: 2020.11.05. 
Felelős: polgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
Az óvodai konyha pályázat elszámolásával kapcsolatban felkértük Kathi Róbert műszaki ellenőrt, hogy 
nézze át a pályázat anyagát. Kérem, hogy erről nyújtsanak tájékoztatást a testület részére. 
 
Kállai-Rácz Andrea pályázati referens: 
Az elszámolás anyagait az EPTK felületre töltik fel a projektmenedzserek, az anyagot viszont nekünk 
kell biztosítani részükre. Most szembesültünk azzal, hogy nem tudunk bizonyos anyagokat benyújtani, 
mert nem állnak rendelkezésre. Ennél a pályázatnál több hiányosság is van. 
 
Kathi Róbert műszaki ellenőr: 
Egészen pontosan a szerződéskötésen, a számlákon és a hozzá tartozó bizonylatokon kívül sok minden 
hiányzik.  Azért is keresett meg engem a polgármester úr, hogy próbáljam rendbe tenni a dolgokat. A 
meglévő anyagokat átnéztem, a konyhát személyesen megtekintettem. A költségvetésben leírt műszaki 
tartalom kb. 30%-a készült el úgy, ahogyan le van írva. Vannak olyan tételek, amelyek elkészültek, de a 
költségvetésben nem szerepelnek. A napelemes rendszernél nem az a rendszer készült el, ami a 
költségvetésben szerepelt. Ez sajnos nem védhető. 
 
A továbbiakban a műszaki ellenőr részletesen ismerteti az általa elkészített táblázat tartalmát.  
 
Piroska János képviselő: 
Én emlékszem, hogy amikor a problémák felmerültek, egyeztetés, megbeszélés történt, ahol én is 
többször jelen voltam. Hüse László sok mindent megcsinált. Utólagosan be kell pótolni azt, amit lehet, 
meg kell magyarázni az eltérések okait. 
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Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Az elmúlt évben a képviselő testület sok mindent pluszban szavazott meg, ezek a tételek ki is lettek 
fizetve. Milliós tételekről van szó. 
 
Kathi Róbert műszaki ellenőr: 
A fűtés kialakítása valószínűleg a pályázat szerint történt. Az a gond, hogy ebben az egész felújítási 
költségben egy vas sincsen elektromos munkákra.  
Henn Annával és Badacsonyi Tamással megbeszéltem, hogy csináljunk egy olyan elszámolást, ami 
megfelel a pályázatban foglaltaknak, hogy minél kevesebb elvonás legyen.  
 
Szórágy Gyuláné képviselő: 
Az önkormányzat a projektmenedzser utasítása szerint járt el. 
 
Kállai-Rácz Andrea pályázati referens: 
Minden pályázat esetében a kedvezményezett a felelős mindenért. A projektmenedzser csak azt tudja 
feltölteni a megfelelő felületre, amit neki odaadnak. A műszaki ellenőrrel is problémák voltak. A 
hiányosságok miatt az elszámolásnál gondok lesznek.  
 
Kállai-Rácz Andrea részletes tájékoztatást adott a várható elszámolási problémákról. 
 
A jelenlévők hosszasan mérlegelték a hiányosságok, hiányzó dokumentumok pótlásának lehetőségeit.  
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Reméljük, hogy a művelődési házas pályázatnál nem járunk így. 
 
Kállai-Rácz Andrea pályázati referens: 
Annál a pályázatnál az akadálymentesítésről kell még nyilatkozni. Energetikai tanúsítást kell még 
készíteni. Energetikai felújításnál képzést is kell tartani, de ez még nem történt meg. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Ez még azért nem történt meg, mert a Civil háznál még nem volt bekapcsolva a rendszer és azt mondta 
az energetikus, hogy ezt meg kell várni, és azután megtartja a szükséges képzést. Ma Gresiczki úr 
bekapcsolta a rendszert, várjuk a mérőóra cserét.  
 
Kállai-Rácz Andrea pályázati referens: 
Van még egy pályázat, ami elég problémás, ez pedig az iskola energetikai pályázata. A támogató 
tartalmú közbeszerzési utóellenőrzést nem tudjuk beadni, mert a hölgy, aki ezt lebonyolította, nem 
hajlandó velünk tárgyalni. Leírta, hogy amit ő vállalt azt teljesítette, neki több dolga nincsen. Egy újabb 
közbeszerzőt kell felkérnünk a feladat elvégzésére. 
A másik nagy probléma az iskolánál, hogy nem állnak rendelkezésre fotók az 50%-os készenlétről. 
 
Kovács Ágnes képviselő: 
Hallottam, hogy van óvodai sportpályázati lehetőség, pályázunk erre? 
 
Kállai-Rácz Andrea pályázati referens: 
Ha a községnek van Tao támogatása, amit erre tud fordítani, akkor csupán 5.200.000 Ft-ba kerülne az 
önkormányzatnak a létesítmény. Gazdaságilag nem éri meg. Ha a község tud biztosítani 10 M Ft Tao 
támogatást, akkor pályázat nélkül is meg lehet valósítani.  
 
A testület a pályázati tájékoztatót 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással elfogadta és a 
következő határozatot hozta: 
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100/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 

 
Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a pályázatokkal kapcsolatos 
beszámolót elfogadja. 
A testület felkéri a polgármestert és a pályázati referenst, hogy a hiányosságok pótlása 
és a megfelelő pályázati elszámolások benyújtása érdekében intézkedjenek. 

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester és pályázati referens 
 

Kállai-Rácz Andrea és Kathi Róbert 18 óra 10 perckor távozik az ülésről. Varga Richárd polgármester 
10 perc szünetet rendel el.  
 
18 óra 20 perckor az ülés folytatódik. 
 

2. Hulladékgazdálkodási szerződés 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
A hulladékgazdálkodási szerződést mindenféleképpen meg kell kötni, hiszen a keletkezett hulladékot el 
kell szállítani. Más települések is ezt a szerződést kapják, a kollégák megerősítették, hogy tartalmilag 
rendben van. Egy új tulajdonos kerül be a rendszerbe, egy nagyobb szervezet. Így állítólag 
hatékonyabban tudnak működni. Javaslom elfogadásra a szerződést. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Korábban, amikor problémák voltak, akkor a Katasztrófavédelem volt a szükségszolgáltató. Ez most 
október 31-vel megszűnik, és újra a Zöld Híd B.I.G.G Kft. lesz a szolgáltató.  
 
A testület a polgármester javaslatát 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta és a 
következő határozatot hozta: 
 

101/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a mellékelt tartalom szerint 
jóváhagyja a Zöld Híd B.I.G.G. Környezetvédelmi és Hulladékgazdálkodási 
Nonprofit Kft-vel, valamint a Duna-Tisza közi Hulladékgazdálkodási Nonprofit 
Kft-vel kötendő hulladékgazdálkodásra vonatkozó közszolgáltatási szerződést. 
A szerződéskötés indoka, hogy 2020. november 1-vel a szükségellátásról szóló 
határozat visszavonásra került. Ezáltal az önkormányzat kötelezettségévé vált a 
hulladékgazdálkodási feladatok ellátása, emiatt szükségesség vált a kötelező feladat 
ellátására szerződés megkötése olyan szervezettel, aki a szolgáltatást biztosítani 
tudja. 
A lakosság részére történő eddig megszokott színvonalú szolgáltatás biztosítása 
érdekében a szerződés fenti szolgáltatókkal rendkívül indokolt. 
A testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 
          
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester  
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3. Pfaff János kártérítési beadványa 
Előadó: Varga Richárd polgármester és Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Pfaff Jánostól érkezett egy beadvány, melyben leírja, hogy gépjárművében kár keletkezett, az olajteknő 
sérült meg. Az utcában a K-szegély magasabban van, és amiatt sérült meg az autója. Én megnéztem, 
véleményem szerint elég széles a feljáró, több irányból is rá lehet fordulni. Úgy gondolom, hogy ilyen 
üggyel nekünk nem kell foglalkozni abból a szempontból, hogy kártérítéssel éljen az önkormányzat felé. 
Szerintem ezt utasítsuk el. Szakértő is megvizsgálta a behajtót, véleménye szerint a kár nem az út rossz 
állapota miatt keletkezett.  

 
A testület a beadvánnyal kapcsolatban 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással az alábbiak 
szerint döntött: 

102/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Pfaff János Radnóti utca 13. 
szám alatti lakos önkormányzat felé benyújtott kárigényét elutasítja. 
Szakértő megvizsgálta a helyszínt és azt a véleményt adta, hogy a kár nem a K szegély 
helytelen lerakása, illetve állapota miatt keletkezett. Az igényt benyújtó kérelmét 
semmivel nem támasztotta alá. Nem nyert bizonyítást az ok-okozati összefüggés.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a döntést a kérelmezővel közölje. 

 
Határidő: azonnal 
Felelős: polgármester 
 
4. Iskolai sportpark kialakításának költségei 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Az iskola igazgatója megkeresett, azzal a kéréssel, hogy szeretnének az ún. piactér projektből 
megmaradt aszfaltos területet sportolásra használni. Kérik, hogy a területet biztosítsa az önkormányzat, 
valamint anyagi támogatásra is szükségük van. Mellékelt egy részletes árkalkulációt is.  Szerintem 
lehetőség szerint biztosítsuk számukra a kért összeget és adjuk oda nekik a területet.  
 
A testület a kérelmet 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta és a következő határozat 
született: 

103/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete Hekli Péter iskolaigazgató 
kérelmét támogatja és biztosítja az iskola közelében található kör alakú lebetonozott 
terület használatát sportolás céljára. A kérelemben leírt anyagok, eszközök 
megvásárlásához a fedezetet biztosítja. Amennyiben a kiadás 2020-ban jelentkezik, azt 
a tartalékkeretből kell fedezni. Ha 2021-ben realizálódik, akkor a 2021. évi 
költségvetésbe be kell tervezni.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot a kérelmezővel közölje és a 
végrehajtásról gondoskodjon.  

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 
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5. Kulturális foglalkoztatásról tájékoztatás 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Írásbeli előterjesztés csatolva. 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Kiküldésre került a képviselők részére egy anyag a közművelődésről, melyben leírják, hogy milyen 
szakember alkalmazása válik szükségessé az önkormányzatok számára. A Nemzeti Művelődési Intézet 
(NMI) beiskoláz embereket, valamint egy évig alkalmazza is őket. Ezután az önkormányzatnak az lesz a 
kötelessége, hogy még fél évig tovább kell őket foglalkoztatni is. A későbbiekben szükségessé válik a 
foglakoztatásuk, hiszen ez kötelező lesz. A képzés Balassagyarmaton lesz és heti két napban fog 
megvalósulni 8 hónapon át. Dr.  Kovácsné Balogh Mónika vállalta ezt. A normatíva, amit kapni fogunk,  
emelkedni fog, tehát lehetséges, hogy 2022-ben gyakorlatilag 8 órában is lehetősége lesz az 
önkormányzatnak foglalkoztatni egy megfelelő végzettségű személyt. 
 
Kovács Ágnes képviselő: 
A Fekécs Szilvia hogy van alkalmazva? 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Ő a Munkaügyi Központon keresztül van támogatás keretében alkalmazva. Ő a könyvtári feladatokat 
látja el, a Mónika pedig a közművelődésit. 
 
Karcag Sándorné képviselő: 
Ezek szerint az önkormányzatnak nem is kerül semmibe a szakember képzése? 
 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
Helyet és tisztítószert kell biztosítani számára. 
 
A testület a kulturális közfoglalkoztatással 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással  egyhangúlag 
egyetértett és az alábbi határozat született: 
 

104/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatja, hogy a 
Nemzeti Közművelődési Intézet Nonprofit Közhasznú Kft-vel közművelődési 
asszisztens foglalkoztatásáról és képzéséről az önkormányzat együttműködési 
megállapodást írjon alá. 
A megállapodás keretében 2020. december 1-től a fenti szervezet 1 évig 
foglalkoztatja Dr. Kovácsné Balogh Mónika nógrádi lakost. 
A foglalkoztatott személy előzetesen nyilatkozott, hogy vállalja, hogy ezen idő 
alatt elvégzi az együttműködő partner által szervezett OKJ-s képzést, és 
közművelődési szakképesítést szerez. 
Az önkormányzat vállalja, hogy 2021. december 1-től legalább fél éves 
időtartamban a munkatársat tovább foglalkoztatja. Az 1 év alatt 
foglalkoztatását támogatja. 
A dolgozó feladata többek között Nógrád településen kulturális, 
közösségszervezői munka ellátása. 
A testület felhatalmazza a polgármestert a szerződés aláírására. 
 
Határidő: 2020. november 30. 
Felelős: polgármester  
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6. Kézműves vásár miatt rendezvényterv módosítása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Varga Richárd polgármester: 
Sajnos a járványhelyzet sok mindent átírt, de én azt gondolom, hogy mivel az üzletek is nyitva 
tarthatnak, akkor egy szabadtéren megrendezett kézműves vásár nem rejt magában veszélyt. 
Természetesen a járványügyi intézkedéseket szigorúan be kell tartani és tartatni. Ez a vásár november 
14-én a várparkolóban kerülne megtartásra 9-15 óráig. Csak meghívással érkezhetnek a kézművesek 
elsősorban a helyiek, illetve a környező településekről. Helypénzt most nem szednénk. Kérem a 
képviselő társakat, hogy támogassák a rendezvényterv ez irányú módosítását. 
 
A testület a javaslatot 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta és a következő 
határozat született: 
 

105/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete a 2020. évre elfogadott 
rendezvénynaptárt módosítani szeretné oly módon, hogy 2020. november 14-én 
szombaton 9 és 15 óra között az önkormányzat területén a várparkolóban termelői és 
kézműves piacot, vásárt kíván tartani. Támogatja, hogy a vásáron közterületi 
használati díj ne kerüljön beszedésre, illetve helyi és környékbeli termelők, vagy 
kézművesek, őstermelők árusíthassanak. 
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozat kihirdetéséről és végrehajtásáról 
gondoskodjon. 

 
Határidő: azonnal és értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 

 
7. Faültetésről tájékoztatás, Virágos porta verseny díjazása 
Előadó: Varga Richárd polgármester 

 
Írásbeli táblázat csatolva. 
 
Varga Richárd polgármester: 
Megkeresett engem Darabos Zsuzsanna almáskerti lakos, aki szívügyének tekinti a fásítási programot. A 
faültetéseket egy országos térképen is jelölik és Nógrádon ez nagyon szépen alakul. Tavaly ősszel 
kellett fákat kivágnunk és mindenképpen gondoskodni kell a pótlásról is.  Közel 100 fát tudnánk 
elültetni összefogással.  
 
A polgármester egy táblázat segítségével ismertette a képviselőkkel, hogy a településen hová, milyen 
fákat lehetne telepíteni.  
 
Ciuleacné Drajkó Adrienn alpolgármester: 
A fák november 7-én közösen lennének elültetve. Ebbe bevonjuk a lakosságot, és az iskolásokat is.  
 
Varga Richárd polgármester: 
Itt mondanám el, hogy a „Virágos porta” pályázatunkra küldött jelentkezéseket feldolgoztuk. Összesen 
11 jelentkező volt. A facebookon lehetett rájuk szavazni. Az első három hely lett díjazva egy-egy 
különböző értékű vásárlási utalvánnyal 30.000 Ft, 15.000 Ft és 7500 Ft, összesen 52.500 Ft értékben, 
melyeket egy testületi ülés keretében szeretnénk átadni a díjazottaknak. Az utalványokat gazdaboltban 
lehetne levásárolni.  
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A testület a nyertesek díjazását 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással támogatta és a 
következő határozatot hozta: 
 

106/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete támogatja, hogy a Virágos 
porta pályázat keretében az I-III. helyezett a polgármester által elmondott díjazásban 
részesüljön.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy az utalványok megvásárlásáról a 2020. évi 
önkormányzati költségvetés terhére gondoskodjon, továbbá a díjazottak részére az 
utalványokat adja át. 

 
Határidő: 2020. 11. 30. 
Felelős: polgármester 

 
 

8. Közmeghallgatás időpontjának meghatározása 
Előadó: Árpásné Schlenk Judit jegyző 

 
Árpásné Schlenk Judit jegyző: 
A Kormányhivataltól érkezett egy leirat, amelyben felhívják a figyelmünket arra, hogy jelen pillanatan 
nincs még veszélyhelyzet. Ez azt is jelenti, hogy a jogszabályi kötelezettségnek eleget kell tenni, tehát 
évente egyszer közmeghallgatást kell tartani, mint a települési – mind a nemzetiségi önkormányzatnak. 
A munkatervünkben ez a novemberi testületi ülésre van betervezve. Véleményem szerint a Művelődési 
házban kellene megtartani azért, hogy a távolságot tartani lehessen. 
 
A testület a javaslattal 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással egyetértett és a következő 
határozatot hozta: 
 

107/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete 2020. november 25-én 17 
órától közmeghallgatást kíván tartani. A helyszín a Művelődési ház, hogy a megfelelő 
távolságot tartani lehessen.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a közmeghallgatás megtartásáról intézkedjen 
és arról a falu lakosságát értesítse. 

 
Határidő: értelemszerű 
Felelős: polgármester 

 
 

 
10. Egyebek 
 
 

- Idősek támogatása 
 

Varga Richárd polgármester: 
Ülésünket megelőzően a Szociális bizottság ülésén az a döntés született, hogy idén minden 65 év feletti, 
állandó lakcímmel rendelkező lakos 3.000 Ft összegben pénzbeli támogatásban részesüljön. Tehát idén 
nem csomagot kapnának, hanem pénzzel támogatnánk a település időseit. Az összeget december 15-ig 
megpróbáljuk kiosztani. Természetesen dönteni kell abban is, hogy a decemberre tervezett Idősek napja 
– Falukarácsony rendezvény a járványos időszakban maradjon el.  
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Kovács Ágnes az Egészségügyi, Szociális, Oktatási és sportbizottság elnöke: 
Tájékoztatás szerint a szociális keret még ilyen összeg kifizetésére ad lehetőséget. A bizottság a 
pénzbeli támogatást javasolja. Úgy ítélem meg, hogy rendezvényt az idősek részére egyáltalán nem 
célszerű tartani.  
 
A testület a javaslattal egyhangúlag 6 igennel, 0 ellenszavazattal és 0 tartózkodással egyetértett és a 
következő határozatot hozta: 
 

108/2020.(XI.2.) képviselő-testületi határozat 
 

Nógrád Község Önkormányzatának képviselő-testülete  
A) A rendezvénynaptárban foglalt Idősek napja – Falukarácsony rendezvényt nem 

kívánja megtartani. 
B) Minden Nógrádon állandó lakcímmel rendelkező 65 év feletti személyt 3.000 Ft 

összegű pénzbeli települési támogatásban részesít.  
A testület felkéri a polgármestert, hogy a határozatot hirdesse ki és a végrehajtásról 
gondoskodjon. 

 
Határidő: 2020. december 15. 
Felelős: polgármester 

 
Árpásné Schlenk Judit jegyző tájékoztatást adott a képviselőknek, hogy a tiszteletdíj 6-9 hóig rosszul 
lett számfejtve, de korrigálás történt. 
 
Miután egyéb kérdés, észrevétel nem volt, Varga Richárd polgármester megköszönte az aktív részvételt 
és az ülést 19 óra 40 perckor berekesztette. 
 
 

k.m.f. 
 

 
Varga Richárd     Árpásné Schlenk Judit 

                                       polgármester             jegyző 
 

 
 

 
                                      Kovács Ágnes                                                Piroska János                             

    jegyzőkönyv hitelesítő                             jegyzőkönyv hitelesítő 


